First International Investment Forum will take place in Tashkent

On March 5-6, 2020 the capital of Uzbekistan will host the first Tashkent International Investment Forum.

The forum will serve as an exclusive platform aimed at bringing together more than 1500 heads of foreign and national business, investors, exporters and representatives of international mass media.



The event is being held by the initiative of the President of Uzbekistan Shavkat Mirziyoyev.

Agenda of the forum will feature discussions within several tracks. Among them are "Openness for Business", "Deepening Regional Ties" and "Utilizing Technological Innovations".

Forum organizer: Ministry of Investments and Foreign Trade of the Republic of Uzbekistan.

Registration for the upcoming event is available via the following link: http://www.tiif.uz/en/

Tashkent will host the Second International Law Forum

On March 5-6, 2020 the capital of Uzbekistan will host the first Tashkent International Investment Forum.

Preparations for the Second International Legal Forum "Tashkent Law Spring" which will take place on April 23-25, 2020 have started in Uzbekistan.

Annually held international forum is a major professional event in Central Asia in the area of law. It aims to provide a platform for leading international and national experts to discuss problems and current trends in the development of law.

The latest information regarding the upcoming event is updated on the official website www.tashkentlawspring.uz.

The theme of the Second International Legal Forum is "Vision of Law in the Fourth Industrial Revolution. Law 4.0.".

According to agenda, the forum will include plenary sessions, panel discussions, master-classes and other events. The cultural part will comprise sightseeing across historic cities of Uzbekistan and concert.

The II International Legal Forum will feature discussions on mediation, arbitration, advocacy, corporate governance, securities, intellectual property, public-private partnerships, combating corruption and compliance, antimonopoly issues, legal education and science, and other topics in the context of large-scale digitalization.

The First International Law Forum "Tashkent Law Spring" that took place on April 2019 brought together 1 100 participants, including 250 experts from more than 30 countries of the world. High level officials, diplomats, leading world experts in the area of law, international relations and economy along with representatives of world leading law firms attended the event.

首届国际投资论坛将在塔什干举行

2020年3月5日至6日,乌兹别克斯坦首都将举办首届塔什干国际投资论坛。



论坛将作为一个独家平台,旨在汇聚 1500 多名国内外商界领袖、投资者、出口商和国际媒体代表。

本次活动由乌兹别克斯坦总统 Shavkat Mirziyoyev 倡议举办。

论坛的议程将包括几个方面的讨论。其中包括"对外开放"、"深 化区域联系"和"利用技术创新"。

论坛组织者:乌兹别克斯坦共和国投资和外贸部。

该活动可通过以下链接登记:

http://www.tiif.uz/en/

塔什干将主持第二届国际法论坛

2020年3月5日至6日,乌兹别克斯坦首都将举办首届塔什干国际投资论坛。

将于 2020 年 4 月 23 日至 25 日在乌兹别克斯坦开始的第二届国际 法律论坛"塔什干法律之春"的筹备工作已经开始。

每年一届的国际论坛是中亚法律领域的一项重大专业活动。 它旨在为领先的国际和国内专家提供一个平台,以讨论法律发展中的问题和当前趋势。

有关此活动的最新信息可在官方网站上查询:

www.tashkentlawspring.uz.

第二届国际法律论坛的主题是"第四次工业革命中的法律视野.法律4.0"

根据议程安排,论坛将包括全体会议、小组讨论、大师班和其他活动。文化部分包括游览乌兹别克斯坦历史名城和音乐会。

第二届国际法律论坛将讨论调解、仲裁、倡导、公司治理、证券、 知识产权、公私伙伴关系、打击腐败和合规、反垄断问题、法律教育和 科学,以及大规模数字化背景下的其他主题。

2019 年 4 月,首届"塔什干法律之春"国际法律论坛举行,来自 30 多个国家的 250 名专家与会。高级官员、外交官、法律、国际关系和经济领域的主要世界专家以及世界主要律师事务所的代表出席了会议。